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Protokoll för styrelsemöte med Hallands Naturskyddsförening, 29/5 2024 
Dag: Onsdag 29/5 kl 18-20, Gullbranna reservatet 
 
Vi samlades vid reservatets parkering klockan 15.00 och träffade Länsstyrelsens reservatsförvaltare 
Annelie Ohlsson för en titt på reservatet. Vår skogskunnige Bo Tengnäs deltog. 
Länk till Länsstyrelsens sida om reservatet 
https://www.lansstyrelsen.se/halland/besoksmal/naturreservat/gullbranna.html?sv.target=12.382c024b
1800285d5863a888&sv.12.382c024b1800285d5863a888.route=/&searchString=&counties=&municip
alities=&reserveTypes=&natureTypes=&accessibility=&facilities=&sort=none 
 
Kl 17 återsamlades vi vid parkeringen och fick en kort information om reservatet för hela styrelsen.  
Kl 18 startade styrelsemötet efter att vi ätit mat som Anders ordnat. 
 

Deltagare: Antti Friberg, Annalena Holm ,Kerstin Seger, Bo Hansson, Anders Tullander och Agneta 
Dannberg och via länk, Eva Anani. 

1. Mötes öppnas av ordförande Anders Tullander och dagordningen gicks igenom. 

2. Till mötessekreterare valdes Agneta Dannberg  

3. Föregående protokoll från den konstituerade styrelsemötet 29/4 gicks igenom. 

4. Inkommande post och aktiviteter 

Rikskonferensen i Jönköping den 3-5/5 -24. Anders redogjorde. 

Anders Wirdheim har ansökt om medel från Karl Olof Ohlssons minnesfond för holkinventering 
och ringmärkning på Björkelund. Ansökan om material för 7000 godkändes.  Annalena Holm 
fick i uppdrag att ta fram förslag på två prisvärda kikare som vi kan ha på Björkelund.  

5. Kommande aktiviteter 

Götalands skogar, strategi för att skydda mer skog, Alvesta 24-25/8, Anders åker. 

Länsordförandens eget möte Hallsberg 30-31/8, möjlighet för 2 från styrelsen att delta. 

Det finns möjlighet att delta på Kretskonferens för alla medlemmar i Väst. Den hålls på Åhn, 
Ljungskile och Nordens ark 27-29/9 

Naturvårdsarter i skogen, Skövde 5-6/10. Anders kommer att åka på detta men det finns fler 
platser, inbjudan går till de aktiva i Skogsnätverk Väst. 

6. Vi lär känna varandra. Vår bakgrund och vad vi brinner för. Alla närvarande berättade något 
om sig själva  

7. Länsförbundets uppgift, rollen mellan kretsar och riksförening. Våra stadgar se §3, vår 
verksamhetsplan och vår budget antagna på stämman. https://halland-
lan.naturskyddsforeningen.se/lansstamma/ Anders delgav oss. 

Vi diskuterade vad som är Naturskyddsföreningens uppdrag. Vi deltar i Havsnätverk, 
skogsnätverk. Varbergsföreningen arbetar med att kartlägga fladdermöss.  

Kansli Väst, dess roll, styrning och finansiering. Alla kretsar som vill får officepaketet installerat. 

 

8. Föreningskunskap, finns behov av utbildning inom styrelsen? Om föreningens organisation, om 
olika roller i styrelsen, styrelsearbete och gruppdynamik? Hur får vi arbetet att fungera? Vi 
diskuterade detta. Bo rekommenderade riks utbildning i inkluderande ledarskap och 
Studiefrämjandets lokala kurser. 
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9. Länsförbundets fastigheter, finns kort beskrivna på vår hemsida, där nästan all mark är 

naturreservat som sköts av Länsstyrelsen. Endast på fastigheterna Asigestugan, Björkelund och 
delar av Gullbranna finns mark som vi ansvarar för. Vi diskuterade de möjligheter som finns om 
vi ska avyttra någon mark inom något av dessa områden och förvärva annan mark som gränsar 
till dessa områden.  

10. Havsnätverk Väst startar och är beviljade 40.000 i projektstöd. Webbinarier under höst och 
vinter. Annalena Holm kontaktperson. Det första mötet är 30/5.  

11. Förslag på förnyade Havsplaner från Havs och vattenmyndigheten 
www.havochvatten.se/havsplanering  Bo tar kontakt med Lisa Höglund. Elisabet Sahlsten 
Kungsbacka, är också intresserad. 

12. Solcellsparker i Halland 

Överklagan av OX2 i Skedala är inlämnad. Behöver vi ta ett samlat grepp / utbildning? Förslag 
finns att ha utbildningsdag tillsammans med Skåne och Blekinge. Var ska vi i så fall ha 
utbildningen? Skåne och Blekinges länsförbund är positiva till att det sker ett samarbete vad 
gäller utbildning. Anders jobbar vidare med denna fråga. 

13. Riksstyrelsen har en remiss "Policy för hållbar samhällsekonomi" och ligger på Naturkontakt, 
sista svarsdag är den 9 juni. Läs och fundera om vi vill svara.  

https://riksforeningen.naturkontakt.naturskyddsforeningen.se/remiss-om-ny-policy-for-
hallbar-samhallsekonomi-15-april-9-juni-2024/ Detta kan alla medlemmar svara på i voteIT i 
naturkontakt. Anders, Bo och Annalena hade synpunkter och kommer att svara. 

14. Nu finns en möjlighet att utveckla Natursnoksverksamheten. Riksstyrelsen har beslutat att 
avsätta 250 000 kr till regionala snokkontakter. Medlen ges till tre länsförbund där den 
regionala snokkontakten, snokloket, anställs på ca 20% med start under 2024. Summan uppgår 
till 83 300 kr/beviljad ansökan. Snoklokens uppdrag ska vara uppsökande. Det innebär att både 
etablera en kontakt med befintliga natursnoksgrupper samt ta kontakt med kretsar för att 
hjälpa till att starta upp verksamhet. Snokloket bör vara anställd vid ett regionalt kansli. Kansli 
Väst kommer att söka detta bidrag.  

15. Ekonomi.  

 Vad gäller reseersättningar och hantering av fakturor beslutade styrelsen att 
styrelsemedlemmar får reseersättning då de reser till Naturskyddsföreningens konferenser 
och möten. De ersätts också för kostnader ex övernattning. Räkningarna samlas ihop och 
lämnas till Bosse.  

 Vi har bundit 100.000 på ett konto i 3 månader med 3,8 % ränta.  

 Vi beslöt att i år subventionera deltagare i kretskonferensen med 1000 kr per deltagare som 
betalas till kretsen. I första hand 2 personer per krets, max 12.000 kr. 

16. Nästa möte blir digitalt torsdagen den 13 juni kl 19-21. 

17. Övriga frågor. Antti tog upp en fråga om skogsbruk och skogsförvaltning som han tycker är 
viktigt att väcka debatt kring. Annalena berättade om en tätortsnära skog i Varberg där kretsen 
fått ansvar att sköta en mindre del, efter att gran huggits bort. Gert Andersson ansvarar.  

18. Mötet avslutades. 

 

……………………………………………………………………… ………………………………………………………………… 

Ordförande Anders Tullander  Sekreterare Agneta Dannberg 


